
         Kiosken er åpen! 
Som dere alle sammen 

kjenner til, har «stadion 

kiosken» på Hortemo vært 

stengt den senere tid. Når 

har imidlertid Odd Erik 

Skomedal og Phillip 

Tryland tatt initiativ og 

ansvaret for at kiosken 

åpnes på enkelte dager 

(onsdager), hvor det er 

mye kamper.  

Etter de første gangene, 

kan vi allerede nå si at det 

har vært en suksess!! 

Kiosken er på nytt blitt et 

viktig samlingspunkt, hvor 

kaffeprat og barnelatter 

høres på god avstand  

Kiosken får også snart inn 

varebeholdning med 

supporter utstyr til 

Greipstad fotball!  

Om noen ønsker å bidra til 

at kioskdriften 

opprettholde(f. eks ved å 

tilby avløsning av Odd erik 

eller Philip)gi oss beskjed.  
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Styremøte 15.05.17 

 Styret i Greipstad fotball hadde styremøte 

15.05.17. Her ble blant annet disse sakene 

behandlet:  

 

Styret i Greipstad fotball ønsker å 

gjennomføre en samling for klubbens trenere, 

sponsorer og styre, estimert høsten 2017. 

Bakgrunnen for en slik samling er at styret 

ønsker å gi noe tilbake til de trenere som uke 

etter uke(år etter år)velger å legge ned mye 

av sin fritid på å være trenere i klubben. I 

tillegg ønsker vi å invitere klubbens hoved -

sponsorer slik at disse kan presentere sin 

bedrift og hvordan klubben kan nytte seg av 

dette samarbeidet best mulig. Videre ønsker 

styret å opprette en dialog rundt hvilke 

forventningene styre, trenere og 

sponsorer har til hverandre. Vi ønsker 

også å gjennomføre en evaluering av 

sesongen 2017. Ut over dette faglige 

aspektet, har styret tenkt at samlingen 

skal inneholde god tid til sosial hygge 

med løs prat og samvær. Det er vurdert 

en utvidet samling med overnatting. Det 

er satt ned en arbeidsgruppe fra styret 

som jobber videre med planleggingen. 

 

Styret er i gang med å utarbeide faste 

rutiner for hvordan vi som klubb skal 

håndterer spilleroverganger fra andre 

klubber. Styret ønsker at Greipstad fotball 

går foran som et godt eksempel og 

opptrer ryddig i slike situasjoner. Reglene 

vil basere seg på NFF reglement rundt 

denne tematikken.  

 

Styret har påstartet arbeidet med 

utarbeidelse av informasjonsmateriell/ 

brosjyre som skal deles ut til nye 

medlemmer og trenere i klubben. 

Informasjonsmateriellet vil inneholde 

opplysninger om hva nye 

medlemmer/trenere kan forvente av 

klubben, og hva klubben forventer 

tilbake. Dette er også et ledd i styrets 

målsetning om å få ut mer informasjon til 

trenere og klubbens medlemmer, for 

bedre kommunikasjonen innad i 

organisasjonen.  
 

 

 

Sittende styre har en målsetning om å bli 

en så åpen klubb som mulig.  

 

Styret har diskutert ulike mulige strategier 

for å få ut informasjon fra styret og gi et 

innblikk i de saker som styret behandler. På 

styremøte 19.04.17 besluttet 

styremedlemmene å prøve ut en ordning, 

hvor vi sender ut et infobrev i etterkant av 

hvert styremøte.  

 

Brevet sendes ut til trenere og 

foreldrekontakter som vi igjen håper kan 

sprer brevet til medlemmer og foreldre via 

mail, Facebook-grupper eller på annen 

måte. Informasjon fra styret mener vi alle 

tilknyttet klubben kan ha nytte av – god 

lesning videre   

 

Infobrev fra styret til medlemmer av Greipstad fotball 

 

 

Kiosken på Hortemo igjen åpen.  

Her vil du snart få kjøpt 

supporterutstyr  til Greipstad fotball! 

 
Årets 17. mai feiring 

Her er bilde fra borgertoget, hvor en gjeng med barn fra 

Fotballen og håndballen stilte opp for å vise seg frem. Det var 

gøy å se hvordan de med stolthet bar Greipstad drakten!  

 

 



 

   Fotografering 

 

 
 

 

 

Innen kort tid vil de som 

takket ja til å motta bildene 

hjem for gjennomsyn, få 

bildene tilsendt i posten.  

Husk å sende bildene tilbake 

innen 20 dager dersom man 

ikke ønsker å beholde dem!  

Vi håper de som ønsker å 

kjøpe bildene blir fornøy med 

produktet, det var mange 

flotte bilder som ble tatt av 

fotballspillere i Greipstad 

Fotball. 

 

Det vil bli utarbeidet en egen 

klubb katalog hvor alle 

lagene, trenere og styret blir 

presentert.    

 

17. Mai feiringen 
 

Styret vil takke foreldrekontakter, 

foreldre, trenere, spillere og 

andre som bidro på og til årets 

17. mai feiring. Dette både med 

baking av kaker og 

dugnadsarbeid i boder.  

Det legges ned mye arbeid i 

gjennomføringen av slike 

arrangementer og fotballen er 

helt avhengig av at det er 

mange som ønsker og kan bidra 

på en slik dag! 

 

Tusen takk for hjelpen til alle 

dere som bidro! spesiell takk til 

dere som bidro med flere 

oppgaver/skift/boder på selve 

17. mai!!  
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Klubben takker en av våre sponsorer;  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Annen viktig info:  

20 og 21. mai ble det arrangert trenerkurs på Hortemo, det var 10 trenere som 

hadde meldt seg på kurset og ønsker ny/utvidet kompetanse. Kurset ble avholdt av 

representant fra Agder fotballkrets. Styret ser det som svært positivt at så mange 

trenere ønsket ny eller utvidet kompetanse i form av trenerkurs, dette håper vi skal gi 

nytte og gevinst til alle barn/ungdom som er medlemmer av Greipstad fotball.  

 

24.mai drar mange lag fra Greipstad fotball til LKB cup! Fotballjenter og fotballgutter 

i alderen 10 -14 år gleder seg til fine fotballdager! Dette er for mange fotballbarn 

sesongens høydepunkt og styret håper det blir fine dager med mye moro, mye 

fotball og mye sosialt fellesskap – Lykke til alle sammen! 

 

Heia Greipstad!  
 

Vennlig hilsen 

 

Styret i Greipstad Fotball 

 

 

 

Meglerhuset Sædberg har 7 viktige grunn verdiene:  

Grundighet - Kompetanse - Lokalkunnskap - Erfaring - Høflighet - Tillit - Entusiasme 

 

Dette er gode verdier i en bedrift/organisasjon som Greipstad fotball er stolt av å 

kunne samarbeide med. Meglerhuset Sædberg har også over 57 år med 

kompetanse og erfaring innen fagfeltet.  

 

Meglerhuset Sædberg har vært en lojal sponsor til Greipstad fotball i flere år. Vi 

ønsker derfor på nytt å gjøre våre medlemmer og lesere kjent med vår 

sponsoravtale. Vi oppfordrer alle medlemmer og bekjente til å benytte seg av 

denne avtalen. Vi ønsker å støtte opp rundt våre bidragsytere og kan stå inne for 

Meglerhuset Sædberg sine verdier og opplever en profesjonell samarbeidspartner.  

 

 

 

 

 

Her har klubben en samarbeidsavtale som  

 

Sjekk også ut 

Meglerhuset 

Sædberg sine 

Kundeløfter  

 

«Vi gir deg 

vennlige, 

profesjonelle 

råd om alt du 

lurer på» 

 

Sjekk mer ut 

på bedriftens 

hjemmeside; 

 
sedberg.no 
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